
 

                                                                                                     

 

AGENDA/PROTOKOLL. 
 
Styremøte 4/2020 
Tid mandag 7.september kl 19.00 
Sted: Microsoft Teams 
___________________________________________________________________________ 

 

AGENDA 

Sak  Vedlegg Ansvar 

1 Beslutningssaker 

1.1 Godkjenning av innkalling, agenda 4/20 og protokoll 3/20 

 

  

EF 

 

2 Orienteringssaker 

2.1 Økonomi 
2.2 Uttakskomite landslag 

  

KL 

JS 

3. Diskusjonssaker 

3.1 Utrede økonomien i sentrale kurs. 

  

    

    

AEH 

4 Eventuelt 

4.1 NM 2021 

4.2 Arbeidshelg 

 

  

AF 

JS 

 

 

Til stede var: Janne Strømmen, Anna Fasting, Maja Bjerke Drøyli, Anders Emil 

Hustoft(Med på deler av møtet) Espen Finne og Bendik Harald Thommesen 

Avbud:  

Fra administrasjonen: Knut Lien (referent)  

 

 

 

 

 



 

                                                                                                     

 

1. Beslutningssaker 
 

1.1 Godkjenning av innkalling, agenda 4/20 og protokoll 3/20 
 

Innkalling og agenda 4/20 godkjent  

Protokoll fra styremøte 3/2020 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere. 

 

2.  Orienteringssaker 
 

2.1        Økonomi 

 

Fagsjef ga en kort orientering om økonomien. Pr. utgangen av juli er det et overskudd 

på kr. 161 533. Da ligger det rammetilskudd på kr 871 939 inne.  

 

Fallskjermseksjonen ligger om lag 1 million kroner bak 2019. Mye av dette kan 

tilskrives at de klubbene som har tilbudt tandemhopping ikke har blitt fakturert for 

seksjonskontingent ennå. Om antallet tandemhoppere fortsetter å være om lag 1000 

lavere enn i 2019, må det forventes en tapt inntekt i fallskjermseksjonen på opp mot 

500 000 kroner. NLF vil søke kompensasjon for en liten del av dette tapet. 

 

Det er pr 29.august registrert 1 669 betalte forsikringer, 1 857 seksjonsavgifter og 1 

296 tandemer. Dette utgjør totalt kr. 924 275 i inntekter.  

 

Styret tok orienteringen til etterretning.  

 

2.2        Uttakskomite landslag 

JS orienterte: Planen var bl.a. å leie inn en franskmann og en russer som fagpersoner 

på hhv. FS og VFS. Pga virussituasjonen kan dette bli vanskelig, spesielt fra 

Russland. Vi ser på alternative løsninger og sikrer god gjennomføring av uttak.  

 

 

3.  Diskusjonssaker  
 
3.1 Utrede økonomien i sentrale kurs. 
 

Vedtak fra seksjonsmøte: «Styret skal se på hvordan vi jobber med å rekruttere 

instruktører og kostnader forbundet med dette.» 
 

Anders Emil tar ansvaret for å utrede dette spørsmålet 

 

  

4.  Eventuelt 
 

4.1       NM 2021  
Utlysning av innendørs og utendørs NM 



 

                                                                                                     

 

Utendørs NM – uke 29 - Bekjentgjøres ved mail til klubbene - KL 

Innendørs NM – uke 10 el. 11 - Bekjentgjøres på mail til tunnelene - KL 

 

 

 

4.2       Arbeidshelg  
Legges til Ålesund 13.-15.nov 

 

Neste ordinære styremøte: Ålesund 13.-15.nov 

 

 

Møtet ble hevet kl. 20.31 

 

Knut Lien /s/ 

Fagsjef/referent 
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